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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 4256 din 14.08.2018 
 

 

PROCES – VERBAL  

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 14 august 2018, ora 1200 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participă: 

▪ Domnul Luchian Laurențiu-Nicolae, referent (manager RECL) în cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ZAHARIA IONEL. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 322 din 10 august 2018 emisă de primarul comunei 

Rebricea, Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă de îndată, pentru data de 

astăzi, 14 august 2018, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE 

REGIUNEA NORD EST” și a cheltuielilor legate de proiect și de aprobare a acordului de parteneriat. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării taxei speciale de salubrizare pentru anul 

2018. 

3. Interpelari si raspunsuri. 
 

 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
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1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

actualizării taxei speciale de salubrizare pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu-Nicolae, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE REGIUNEA NORD EST” și a cheltuielilor legate de proiect și 

de aprobare a acordului de parteneriat. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului 

„CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE REGIUNEA NORD EST” și a cheltuielilor legate de proiect și 

de aprobare a acordului de parteneriat. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea proiectului „CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE REGIUNEA NORD EST” și a 

cheltuielilor legate de proiect și de aprobare a acordului de parteneriat. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Vatavu Titi, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

proiectului „CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE REGIUNEA NORD EST” și a cheltuielilor legate de 

proiect și de aprobare a acordului de parteneriat. 

 

 DISCUȚII: 

 Domnul Luchian Laurențiu-Nicolae spune că valoarea proiectului este împărțită în două, din 

care contribuția noastră este de 2% pentru construirea magaziei și a terenului de sport. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune că este important implementarea acestui proiect. 

 Doamna consilier Cîrlescu Simona-Dana întreaba în ce stadiu se mai află școala de la Draxeni. 

 Domnul primar spune că după lungi încercări de contactare a administratorului firmei, într-un 

final a răspuns apelurilor telefonice și s-a convenit că deblocarea situației se poate doar pe două căi, 

rezilierea contractului sau subcontractarea. 

  

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

proiectului „CONSTRUCȚII GRĂDINIȚE REGIUNEA NORD EST” și a cheltuielilor 

legate de proiect și de aprobare a acordului de parteneriat. 

 

Supunem la vot: 

-  Cine este „pentru” ? 

-  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitate (13 voturi „pentru”) proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 
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2. Trecem la al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

actualizării taxei speciale de salubrizare pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului viceprimar Mihăilă Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării taxei speciale 

de salubrizare pentru anul 2018. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea actualizării taxei 

speciale de salubrizare pentru anul 2018. 

 

 DISCUȚII: 

Domnul viceprimar spune că în curând operatorul regional de salubrizare își va începe 

activitatea. 

Domnul primar spune că la o familie compusă din patru persoane se va încasa anual 137 de lei, 

față de 50 de lei cât este în prezent. Într-adevăr este o creștere semnificativă a taxei, dar a fost bine 

când s-a majorat la 50 de lei, deoarece trecerea de la un preț la altul ar fi fost prea bruscă. Vor fi și 

nemulțumiri dar sunt destule beneficii dacă ne raportăm la numărul de containere care sunt amplasate 

pe toată raza comunei și de faptul că gunoiul se va ridica de cel puțin 2 ori pe saptămână. 

Domnul consilier Elisei Marcel întreabă dacă primăria este cea care încasează taxa. 

Domnul primar spune ca da, așa prevede procedura dar, va trebui să achităm contravaloarea 

din bugetul local până vom încasa de la oameni. 

Domnul consilier Zaharia Petrea spune că ar mai trebui amenajată o platformă la Cojocaru în 

față. 

Domnul consilier Vatavu Titi spune că operatorul are semnat contractul în care este specificat 

clar că deșeurile vor fi ridicate de la cele 24 de platforme amenajate pe raza comunei. 

 

 

➢ Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

actualizării taxei speciale de salubrizare pentru anul 2018. 

Supunem la vot: 

-  Cine este „pentru” ? 
 

-  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

În unanimitate (13 voturi „pentru”) proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

3. Interpelări și răspunsuri. 

Domnul primar informează consilierii asupra evenimentului Caravana Verii care va avea loc 

pe 15 august 2018 și le lansează invitația de participa și de a se implica activ în desfășurarea acestuia. 
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Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (13 voturi „pentru”), se aproba. 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

               Consilier, Zaharia Ionel                                                     p. Onu Alina – Elena  


